



maki roll

four or eight pieces of traditional sushi rolls mixed with fish, seafood, vegetables, and rice and rolled in seaweed. garnished with wasabi paste + pickled ginger

898 **crispy maki**

deep fried breaded nori filled with spicy tuna and blanched asparagus. topped with tempura coated shrimp, chives, and masago

899 **volcano maki**

rolled breaded shrimp and avocado coated with togarashi and chives. topped with crabstick and cucumber mix. drizzled with spicy mayo + unagi sauce



899

cold roll

four or eight pieces of vegetable and crab meat rolls wrapped in seaweed. garnished with wasabi paste + pickled ginger

893 **california roll**

crabstick, cucumber, avocado, and mayo rolled over with mixed sesame seeds

892 **crunchy california**

rolled crabstick, cucumber, and avocado coated with tempura flakes and drizzled with spicy mayo



892

special roll

four or eight pieces of fried sushi rolls filled with fish, seafood, or vegetables. garnished with wasabi paste + pickled ginger

872 **katsu roll**

slices of avocado, salmon, tuna, and hamachi spread with japanese mayo rolled and breaded then fried to golden brown. topped with mix mayo, unagi sauce, masago, chives, and fried onion leeks

884 **shrimp tempura roll**

mayo, ebi tempura, and avocado coated with mixed sesame seeds

862 **vegetable tempura (v)**

mix of avocado, cucumber, carrots and lolo rose coated with tempura batter. drizzled with mayo and topped with chives



872

sushi platter

try our selection and share with your friends

908 **mixed rolls**

twenty pieces of sushi rolls filled with seafood, vegetables, and crispy textures. includes california, crunchy california, crispy maki, vegetable tempura, and shrimp tempura rolls. garnished with wasabi paste + pickled ginger



908

(v) vegetarian

■ (vg) vegan

allergies + intolerances if you have a food allergy or intolerance, or need help accessing our allergen information, please let your server know before you order, every time you visit. the manager on duty will personally take and serve your order, whilst the kitchen manager will personally prepare your food as you require. this may mean that your meal may take a little longer than normal to prepare. whilst we take every care to prevent cross-contamination, we cannot guarantee that your dish will be free from allergenic ingredients as our food and drinks are prepared in busy kitchens where cross-contamination may occur. our menu descriptions do not include all ingredients.



ماكجي رول

أربعة أو ثمانية قطع من لفائف السوشي التقليدية المختلطة بأنواع مختلفة من السمك والمأكولات البحرية والخضروات والأرز وملفوفة بأوراق النوري. يُزيّن بمعجون الواسابي والزنجبيل المخلل

898 كرسبي مكي

أوراق نوري مقرمش ومقلّي، محشو بالتونا الحارة والهليون المسلوق. يُزيّن بجمبري مغطى بالتيمبورا، الثوم الأخضر، وماساكو

899 فولكانو مكي

جمبري مغطى باليقسماط والأفوكادو مغلقة بالتوغاراشي والثوم الأخضر. يوضع فوقها خليط من لحم السلطعون والخيار، يَرس فوقها مايونيز حار وصلصة الأوناغي

كولد رول

أربعة أو ثمانية قطع من لفائف الخضار ولحم السلطعون الملفوفة بأوراق النوري. تُزيّن بمعجون الواسابي والزنجبيل المخلل

893 كاليفورنيا رول

شرائح لحم السلطعون، الخيار، الأفوكادو، والمايونيز، ملفوفة ببذور السمسم المختلطة

892 كرانجي كاليفورنيا

لفاقة تحتوي على لحم السلطعون، الخيار، والأفوكادو مغطاة بقرائق التيمبورا ومرشوشة بصلصة المايو الحارة



899



892

سبشل رول

أربعة أو ثمانية قطع من لفائف السوشي المقلية المحشوة بالسمك، المأكولات البحرية، أو الخضروات. يُزيّن بمعجون الواسابي والزنجبيل المخلل

872 كاتسو رول

شرائح من الأفوكادو، السلمون، التونا، الهاماتشي مدهونة بمايونيز ياباني، تُلف وتغمس في اليقسماط ثم تُقلّى حتى تصبح ذهبية اللون. يزين بمزيج من المايونيز، صلصة الأوناغي، ماساكو والثوم الأخضر وكرات البصل المقلّي

884 شمر تيمبورا رول

مايونيز، تيمبورا بالربيان وأفوكادو مغطى ببذور السمسم المختلطة

862 فجتبل تيمبورا (ن)

مزيج من الأفوكادو والخيار والحز واللؤلؤ روزو، ومغلف بعجينة التيمبورا. مرشوش بصلصة المايونيز والثوم الأخضر



872

سوشي بلاتر

جرب اختيارنا وشارك مع أصدقائك

908 مكسد رولز

عشرون قطعة من لفائف السوشي المحشوة بمأكولات بحرية، خضروات ونكهات مقرمشة. تتضمن كاليفورنيا رول، كرانجي كاليفورنيا، كرسبي مكي، فجتبل تيمبورا، وشمر تيمبورا رول. يُزيّن بمعجون الواسابي والزنجبيل المخلل



908

(ن) نباتي (خ ن) نباتي صرف

الحساسية وصعوبة الهضم لو كنت تعاني أي حساسية من الطعام أو غير قادر على هضم اطعمة معينة، يُرجى اعلام النادل قبل طلب الطعام في كل زيارة لك، سيأخذ مدير المطعم المناوب طلبك ويوصله لك شخصياً، بينما سيحضر مدير المطبخ طلبك شخصياً كما تريده. هذا يعني ان طلبك قد يأخذ وقتاً اطول من العادة، بينما نتمتع بأخذ كل التدابير، الا انه نُحضر أطباقنا في اماكن فيها مكونات قد يعاني البعض حساسية منها لذلك، لا يمكن ان نضمن ان تكون اطباقنا خالية تماماً من هذه المكونات في حين نسعى إلى التخلص من القشر والعظام الصغيرة في أطباقنا، نمة فرص ضئيلة ان يبقى بعض منها في الطبق